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Zápis schůze představenstva ze dne 10.02.2022 

 

  
Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee  

Zapisuje: Vojtěch Halamka (VKS)  

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP 

 Kateřina Pilná (Host)  

 Matúš Priščák (SG) HP 

 Jiří Novotný (SH)  

 Lukáš Pavljuk (SBA) HP 

 Pavel Píchal (SBB) HP 

 Vítek Zapletal (SBC) HP 

 Mário Alexy (SBD) HP 

 Jan Vlk (SBE) HP 

 Štěpán Tichý (SBF) HP 

 Jan Kučera (ZSPG)  

 Vojtěch Halamka (VKS)  

 Tereza Machová (Host)  

 Stanislav Škoda (TV B)  

 Tomáš Pícha (Centrála SU)  
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20:13 Předseda zahajuje schůzi.  

Bod č. 1  Kolečko 

1. Blok C 

Na bloku byl vykraden pokoj. Dále byl řešen problém s bezdomovcem. Pro řešení dlouhodobého 

problému s úklidovou agenturou byla vytvořena tabulka pro zapisování aktuálního stavu úklidu, kam 

mohou zapisovat členové týmu bloku. 

2. Foto 

Byla reklamována nabíječka na tužkové baterie. 

3. Blok F 

Na bloku byla vykradena kolárna. Podklady o krádeži byly předány policii, jednotliví poškození byli 

informováni a momentálně vzniká klubová zpráva o krádeži. Dále byly řešeny problémy s úklidem. 

SBF navrhuje vyměnit dveře kolárny za bezpečnostní dveře stejné jako u některých serveroven. 

4. Deskoherna 

Činnost Deskoherny byla během zkouškového činnost pozastavena. Je plánována změna správce. 

5. Počítačová učebna 

V místnosti probíhá rekonstrukce kabeláže. Technik na opravu tiskárny je objednán na konec února. 

6. Blok E 

Na bloku proběhla výměna dveří do serverovny. Dále byly namontovány elektroměry. Příští týden 

plánuje SBE uspořádat akci Poznej svého správce. 

7. Pod-O-Games 

Kateřina Štouračová (ID:8163) odstoupila z funkce správce Pod-O-Games. Novým správcem bude 

v nejbližších dnech jmenován Jan Kučera (ID:7038). Plánuje zavést provozní hodiny. 

8. Hudebna 

Provoz hudebny se vrací po rekonstrukci k normálu. Frekvence využívání se postupně zvyšuje. 

9. Blok D 

Nic významného se nestalo. 

10. HR 

Proběhl nábor nových členů do týmů PR, projektů a SS. Byli zaslány dotazníky pro členy klubu 

ohledně Pod-O-Lab, Podolské čajovny a obecně života na koleji. 
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11. PR 

Dorazily nové propagační předměty. Výroba klubových kelímků je v řešení. 

12. Projekty 

V nejbližší době jsou plánovány akce Podolský Valentýn a Burza skript. V budoucnosti plánována 

akce Fuck-Up night. 

13. Pod-O-Gym 

SG pozoruje drobné krádeže vybavení Pod-O-Gymu. Dále upozorňuje na zlepšený úklid prostorů. 

14. Blok B 

Na bloku proběhlo několik incidentů s bezdomovci. Problémy s úklidem jsou v řešení, 

pravděpodobně bude zavedena tabulka jako na bloku C.  

15. Blok A 

Na bloku byly namontovány nové dveře do serverovny. 

16. VKS 

Nic významného se nestalo. Nákup a montáž nového osvětlení v řešení. Pravděpodobně proběhne 

v souběhu s rekonstrukcí Podolské čajovny. 

17. Předseda 

P nabízí účast na výjezdním zasedání SU. Štěpán Tichý (ID:8129), Kateřina Pilná (ID:8777), Lukáš 

Pavljuk (ID:8696), David Puchoň (ID:7218) projevili zájem. P žádá o sdílení zpráv (emailů) 

s vedením kolejí. Změny interních předpisů jsou v řešení. P apeluje na podávání návrhů změn. 

Bod č. 2  Novinky ve vedení kolejí 

Dnem 28.2. končí p. Naděžda Makulová ve funkci vedoucí koleje. P apeluje na urychlené vyřízení 

rozběhlých záležitostí. Nová vedoucí koleje p. Kateřina Unzeitig byla provedena po klubových 

místnostech. První dojem byl pozitivní. Bude pozvána na první zasedání představenstva. 

Bod č. 3  Prezentace vedoucího projektů SU 

Host Tomáš Pícha (Centrála SU) představil koncept meziblokových her. Dále inicioval diskusi 

ohledně nápadů členů představenstva. Představil vizi dlouhodobě rozložených aktivit (3 měsíce). 

Hry budou rozloženy do tří fází: první fáze (březen) = kvalifikace uvnitř klubů, druhá fáze (duben) = 

souboje mezi kluby + bonusové aktivity, třetí fáze (květen) = finále + vyhlášení vítězů. Host by rád 

uskutečnil zapojení lidí z klubů do organizace. 
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Bod č. 4  Legislativa a rozpočet Podolské čajovny 

Nová dokumentace k provozu Podolské čajovny je v řešení. Byly představeny dva koncepty provozu 

čajovny a proběhla diskuse. Dále byla řešena otázka dobrovolníků a jejich výcviku, zmíněna 

možnost v budoucnu koncept Podolské čajovny změnit podle potřeby legislativ. Obecně je 

preferován koncept ekonomické činnosti. Tento koncept byl pečlivě debatován a byly zapracovány 

připomínky členů představenstva do dokumentu ekonomické činnosti. Dále proběhla debata 

ohledně názvu čajovny. 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Ekonomickou činnost  

čajovna Pod-O-Lee zaslanou do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 

10.02.2022 22:11. 

∑: 8 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 5  Ostatní 

Usnesení č. 2:  Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na Správce projektů. 

Představenstvo kolejního klubu schvaluje volební komisi ve složení Vítek Zapletal 

(ID:5979) – předseda volební komise, Štěpán Tichý (ID:8129), Lukáš Pavljuk 

(ID:8696) 

∑: 8 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 1 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

P informuje o plánovaném odchodu Místopředsedkyně Michaeli Javanské a úkoluje Vítka Zapletala 

provedením ankety mezi aktivními členy klubu o návrhu na tuto funkci. 

 

22:22 Předseda ukončuje schůzi. 
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